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Ahoj kamaradi ,chci si koupit novou ctyrkloku. Mel jsem suzuki kingquad 750 axi bez serva. A nyní
premyslim mezi novym kingquodem se servem nebo can-am max pro 570. Mate někdo nejake
zkusenosti s těmito kolkami ? King me zajima ten novy model 2020. Prosim o radu co doporučujete …
dekuji Lukas
leos2 21.03.2020 18:56:45

Musíš se na tom svézt těžko radit , já jezdi na Suzuki 17,000 km a na Can-Am
16,500km takže si myslím že mám k tomu co říct. Ale i přes to je nutné se povozit.
každá je jiná . výkon bude stejný ... spotřeba taky. pohodlí Can-Am kvalita stejná
,ceny dílů stejné, Can-Am do zatáček moc měkký , v terenu dobrý na silnici to ale vadí
, musíš se to naučit řídit jinak něž Kinga. Já opustil Kinga kvůli tomu že neměl
posilovač a byl krátky.. teď už bych zpět nešel je to rozdíl v pohodlí velký a to já
potřebuji na dlouhé cesty.
titan29 21.03.2020 21:54:43

can am je dražší….. Ale jsem víc nakloněnej pro něj. jen doufám ze to bude tak
spolehlivej stroj jako kingquad…
manas76 22.03.2020 06:21:36

Za mne CA, výhodou je že jich jezdí v CR hodně, takže je a bude k dispozici dost
náhradních dílú. Taky jeden veliký plus je, že CA si neskutečne držej cenu, takže dnes i
deset let starý stroj má cenu kolem 175.000. ... O kvalite nepochybuj, teda
samozřejmě záleźí jak se k tomu člověk chová.
miset6 22.03.2020 10:14:16

Já jsem prodal 2007 KQ za 140 000,- a to byl v orig. provedení bez doplňků, nehledě
na to že CA je v inzerátech hromada, ale KQ jen několik kusů.Japonský kolky se starší
prodávají daleko méně, protože víc vydrží.CA má každopádně vychytaný podvozek, to
bez debat.
Tetsuo 22.03.2020 10:41:04

titan29> nebude, ale je s tím věčí sranda
miset6 22.03.2020 12:43:50

Já teď jezdím na new KQ 750 axi s EPS a spokojenost, je tam slušný posun hlavně v
širších a vyšších řídítkách a s EPS je to jiný stroj. Už se mě vyrábí tlumiče v HP
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sportingu a myslím že to bude pecka stroj.
pistahufnagel 25.03.2020 13:53:10

Čaute... Ja prave zvazujem kupu štvorkolky Suzuki Kingquad 750 rocnik 2009 a je tam
taka vec ze na poslednej kontorle STK ma zapisanych 37 129km. teraz ma na
ODOmetri 4900 a 380 MTH... majitel sa vyjadril ze nastala chyba ked technik zapisoval
pri kontrole km a stlacil cislicu naviac. Je po prvom majitelovi ten pan je seriozny no aj
tak zaujima ma vas nazor. KM ze sa stiahnut daju to viem ale co motohodiny?
Ďakujem.
miset6 25.03.2020 15:41:42

Tak si ověř počet kilometrů z předposlední STK,ale myslím že to bude tak jak ti pán
tvrdí,37 tisíc kilometrů by byl fakt úlet :-)
Tetsuo 25.03.2020 16:15:42

miset6> ani nebyl Pirda od Pohodářu dal na KQ 40000km a pak GO motoru a myslím,
že stroj stále jezdí.
pistahufnagel 25.03.2020 16:28:44

miset6> Ano to by som si overil ale kedze je vsetko zatvorene kvoli corone tak nemam
ako... na nete sa dostanem len po poslednu kontrolu
miset6 25.03.2020 17:38:31

jj jsou kolky s vysokým počtem kilometrů,ale není to tak častý.Jeden majitel to jen tak
nenalítá,když teda nejezdí 3x ročně expedice typu Rumunsko,nebo Ukrajina a káždý
víkend po lesích s partou.
leos2 26.03.2020 07:54:18

technik se upsal není zvyklý psát tak nízké číslo. mělo být 3.712,9 km místo 37 129km.
4900 vs 380 MTH vychází.
pistahufnagel 26.03.2020 19:20:33

leos2> DAkujem :)
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